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Protokół z posiedzenia Komisji Kultury, Turystyki, Promocji, Sportu 

Odbytego w dniu 12 grudnia 2018 roku o godz. 12:00 

W Sali narad (pokój 107) 

 

Obecni: członkowie Komisji wg załączonej listy obecności, Burmistrz Miasta Tomasz Bujok, Skarbnik 

Miasta Damian Cieślar 

 

Tematyka posiedzenia: 

1. Wybór Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego 

2. Opiniowanie projektu budżetu 

3. Sprawy bieżące. 

 

Ad. 1 

Radny Piotr Pinkas otworzył posiedzenie komisji i poprosił o zgłaszanie kandydatur  na 

Przewodniczącego komisji. Zgłoszono kandydaturę Sławomira Wantuloka:    5  głosów „za”,  1 głos 

„przeciw” i  1  „wstrzymujący  się”.  Przewodniczący Sławomir Wantulok  zaproponował na 

Wiceprzewodniczącego Komisji Radnego Rafała Skurzoka, który odmówił i radny Rafał  Skurzok 

zaproponował  na Wiceprzewodniczącego kandydaturę Radnego  Piotra Pinkasa,  który jednak 

zaproponował na to miejsce Radna Barbarę Kędzior.  Radna Barbara Kędzior odmówiła i ponownie 

zaproponowała Radnego Rafała Skurzoka, który odmówił.  Po debacie, na funkcje tą  zgodził się 

Radny  Piotr Pinkas. Głosowanie:   5 głosów „za” i 2  głosy „wstrzymujące się”. Przewodniczący 

Komisji Radny Sławomir Wantulok podziękował za wybór i poprosił o przejście do kolejnego punktu 

porządku obrad. 

Ad.2 

 Przewodniczący Komisji Radny Sławomir Wantulok,  poprosił   Skarbnika Damiana Cieślara o 

przedstawienie projektu  budżetu. Skarbnik Damian Cieślar poinformował, że projekt nie był prosty 

do konstrukcji, między innymi z uwagi na sytuacje ekonomiczną w kraju- firmy startujące do 

przetargów składają bardzo wysokie oferty, co trzeba uwzględnić w planowanym budżecie. W 

październiku zostały podjęte zmiany w uchwałach podatkowych, które wprowadzają do 

przyszłorocznego budżetu większe wpływy z podatków od nieruchomości i podatków lokalnych.  

Dojdą również wpływy z tych nieruchomości co do których były zastosowane  ulgi podatkowe.  

Skarbnik przedstawił  porównanie planu dochodów i wydatków. Dochody bieżące o  prawie 600tyś 

wyższe niż w roku bieżącym, a majątkowe niższe o 5mln400tyś.  Wydatki zaplanowane są na 

poziomie  niższym  o 8mln 700tys złotych.  Bardzo wzrosną wydatki w oświacie o prawie 1mln 700tyś 

złotych niż w roku obecnym. Duże dotacje dla niepublicznego przedszkola „Niebieski Motyl” na 2019 

jest założenie  ponad 500tyś złotych- w tyj kwestii i głos zabrał Burmistrz Miasta Tomasz Bujok. Radni 

zostali zaniepokojeni takim dużym  wzrostem.  
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Przewodniczący Komisji Radny Sławomir Wantulok poprosił o przyjęcie projektu budżetu. 

Głosowanie: wszyscy jednogłośnie „za” 

Następnie Skarbnik Damian Cieślar poinformował,  ze właśnie otrzymał  opinię z Regionalnej Izby 

Obrachunkowej odnośnie projektu budżetu,  i jest pozytywna.  

Ad. 3 

Przewodniczący Komisji Radny Sławomir Wantulok przystąpił do kolejnego punktu porządku obrad- 

ustalenie planu pracy na 2019 rok. Ustalono następujący plan pracy: 

Miesiąc Temat 

Styczeń 1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 
2. Spotkanie z Dyrektorem Wiślańskiego Centrum Kultury. 
3. Spotkanie analizujące etapy wdrożenia programu kierunkowego rozwoju miasta 

Wisły na lata 2017-2020.  
4. Sprawy bieżące. 

Luty 1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 
2. Analiza regulaminu i zasad przydzielania stypendiów sportowych. 
3. WOT -  plan merytoryczny działalności Wiślańskiej Organizacji Turystycznej 2019. 
4. Sprawy bieżące. 

Marzec 1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 
2. Analiza współpracy z Miastem Ustroń oraz  sezonu zimowego wraz z 

wyciągnięciem wniosków.  
3. Informacja na temat funkcjonowania obiektów sportowych. 
4. Spotkanie z przedstawicielem Nadleśnictwa w sprawie inwestycji turystycznych. 
5. Sprawy bieżące. 

Kwiecień 1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
2. Spotkanie z organizatorem „Biegu po Nowe Życie” 
3. Wnioski (przygotowywane, złożone, w trakcie realizacji i zakończone od roku 2017) 

o pozyskanie środków zewnętrznych z różnych źródeł na zadania związane z 
kulturą, turystyką i sportem 

4. Sprawy bieżące 
Maj 1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

2. Rozpatrzenie wniosków o przyznanie Nagrody Miasta Wisła w dziedzinie kultury. 
3. Opiniowanie wniosków o przyznanie nagród i stypendiów sportowych za wysokie 

osiągnięcia w sporcie. 
4. Sprawy bieżące 

Czerwiec 1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
2. Spotkanie z przewodniczącymi Zarządów Osiedli. 
3. Spotkanie z prezesami stowarzyszeń sportowych, przedstawienie osiągnięć w roku 

2018 i celów do realizacji 
4. Sprawy bieżące 

Wrzesień 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
2. Podsumowanie roku działalności Spółdzielni Socjalnej, plany rozwoju, spotkanie z 

zarządem 
3. Opiniowanie wniosków o Laur Srebrnej Cieszynianki 
4. Wnioski do budżetu na 2020 
5. Sprawy bieżące 

Październik 1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
2. Przygotowanie do sezonu zimowego (wykorzystanie wszelkich możliwości 

promocji miasta podczas imprez światowej rangi, przy zaangażowaniu minimalnej 
wysokości środków własnych) 

3. Sprawy bieżące. 
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Listopad 1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 
2. Opiniowanie projektu budżetu na 2020 rok. 
3. Program rozwoju budowy ścieżek rowerowych.  
4. Sprawy bieżące. 

Grudzień 1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 
2. Podumanie pracy rocznej, analiza realizacji wniosków. 
3. Ustalenie planu pracy na rok 2020. 
4. Utworzenie Parku Kulturowego i Planu Ochrony Parku Kulturowego dla centrum. 
5. Sprawy bieżące. 

 

 

Za przyjęciem planu pracy: wszyscy jednogłośnie „za” 

 

 

Protokołowała                                                                                    Przewodniczący Komisji 

Justyna Pilch                                                                                            Sławomir Wantulok 


